
PROTOKÓŁ NR 6/2019

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:

- Komisji Budżetowo -  Finansowej;
- Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego.

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 5 marca 2019 r. w Urzędzie Gminy Dąbrówka 
i trwało od godz. 14— - 17~.

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:

- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,

- Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy,

- Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,

- Andrzej Siama-

- Milena Dąbrowska- Referent ds. gospodarki odpadami,

- Edyta Wójcik- Referent ds. ochrony środowiska.

- Wiesław Pieściński- Przedstawiciel firmy MPK.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir Przewodniczący Komisji 
Budżetowo Finansowej, powitał zebranych i poinformował, że porządek posiedzenia 
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia
2. Zaopiniowanie uchwał przez komisję:
- zmiana uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2019 rok
- zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2019- 2027,
- uchwały dot. gospodarki odpadami komunalnymi.
3. Wolne wnioski;
4. Zamknięcie obrad.



W posiedzeniu komisji uczestniczył Komendant Powiatowy PSP w Wołominie p. Andrzej 
Wysocki w sprawie pozyskania wsparcia finansowego w kwocie 20 000,00 zł na 
dofinansowanie zakupu sprzętu wyposażenia z przeznaczeniem dla jednostki OSP.

Ad. 2 Do Komisji wpłynęło pismo z Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej Komisja Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi w sprawie przekazania stanowisk do poniższych projektów ustaw:
- poselski projekt ustawy o ochronie zwierząt oraz niektórych innych ustaw,
- poselski projekt ustawy o zmianie ustawy o ochronie zwierząt oraz niektórych innych ustaw,
- oraz przekazać stanowisko na temat oczekiwań rolników pszczelarzy oraz pszczelarzy 
względem rolników.

Odpowiedź na powyższe pismo przedstawiła p. Edyta Wójcik- Referent ds. ochrony 
środowiska.

Na posiedzenie został zaproszony przedstawiciel firmy MPK Pure Home Sp. Z o.o. Pan 
Wiesław Pieściński. Przedstawił on główne powody wzrostu cen za odbiór odpadów 
komunalnych.

W dalszej części zaopiniowane zostały uchwały:

a) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty.

Projekt uchwał przedstawiał następujące stawki:

- za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób 

selektywny w wysokości 16,00 złotych miesięcznie od jednej osoby.

- za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób 

nieselektywny w wysokości 32,00 złote miesięcznie od jednej osoby.

b) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pojemnik o określonej pojemności oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego, lub od innej 
nieruchomości wykorzystywanej jedynie przez część roku na cele rekreacyjno- 
wypoczynkowe,

Zaproponowane stawki w projekcie uchwały:
Ustala się stawkę za gospodarowanie odpadami za pojemnik o określonej pojemności, 
je żeli odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny:

1) Pojemnik 120 litrów -  80,00 zł proponowana stawka



2) Pojemnik 240 litrów -  120,00 zł proponowana stawka
3) Pojemnik 1100 litrów-500,00 zł proponowana stawka

- Ustala się wyższą stawkę za gospodarowanie odpadami za pojemnik o określonej 
pojemności jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny:

1) Pojemnik 120 litrów -  140 zł proponowana stawka
2) Pojemnik 240 litrów -  160 zł proponowana stawka
3) Pojemnik 1100 litrów -  720,00zł proponowana stawka

Stawki zostały zmienione na poniższe:

Ustala się stawkę za gospodarowanie odpadami za pojemnik o określonej pojemności, 
jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny:
4) pojemnik 120 litrów -  92,00 zł;
5) pojemnik 240 litrów- 138,00 zł;
6) pojemnik 1100 litrów-575,00 zł.

Ustala się wyższą stawkę za gospodarowanie odpadami za pojemnik o określonej 
pojemności jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny:
4) pojemnik 120 litrów -  161,00 zł;
5) pojemnik 240 litrów- 184,00 zł;
6) pojemnik 1100 litrów -  828,00zł.

Ustala się roczną ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub dla 
innych nieruchomości wykorzystywanych jedynie przez część roku na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe w wysokości:
- 160 zł -  proponowana stawka za rok od domku letniskowego lub innej
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe jeżeli odpady są 
zbierane i odbierane w sposób selektywny,
- 280 zł -  proponowana stawka za rok od domku letniskowego lub innej
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe jeżeli odpady nie 
są zbierane i odbierane w sposób selektywny.

Stawki zostały zmienione na poniższe:
- 184,00 zł za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej 
na cele rekreacyjno-wypoczynkowe jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób 
selektywny.
- 322,00 zł za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej 
na cele rekreacyjno-wypoczynkowe jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w sposób 
selektywny.



c) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych,

d) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych jedynie 
przez część roku na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,

e) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne,

Przedstawione projekty uchwał przedstawiła p. Milena Dąbrowska- Referent
ds. gospodarki odpadami.

Komisja głosowała w sprawie przedstawionych projektów uchwał:

„ Za 6 głosy 
„ Przeciw 2 głosy 

„ Wstrzymuje się ” — 1 głos

Komisja opowiedziała się za przyjęciem ww. uchwał.

J) W sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2019 -  2027,

g) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2019 rok,

Projekty uchwał zostały omówione przez p. Agnieszkę Adam.

Komisja budżetowo- finansowa opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem ww. 
uchwał.



3. W wolnych wnioskach Pan Andrzej Marcinkiewicz postawił wniosek o zakup ciągnika z 
beczkowozem do obsługi mieszkańców którzy nie mają podłączonej kanalizacji i obowiązują 
ich takie same stawki co mieszkańców posiadających podłączoną kanalizację.

Głosowanie o wniesienie wniosku do prac komisji:

Komisja Budżetowo -  Finansowa i Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego przyjęła jednogłośnie postawiony wniosek i wprowadzi go do prac komisji.

Ad.4 Po wyczerpaniu się powyższego porządku, zamknięcia posiedzenia komisji dokonał Pan 
Sławomir Rosa - Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej dziękując obecnym za 
udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

„ Za 9 głosy 
„ Przeciw 0 głosy 

Wstrzymuje się ” -  0 głos

9. Banasiak Marek


